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  RADNY 

WOJEWÓDZTWA WIELKOPOLSKIEGO 

             ADAM BOGRYCEWICZ 

 

Piła, 23.11.2020 r. 

 

Szanowny Pan 

Marek Woźniak 

Marszałek 

Województwa Wielkopolskiego 

 

 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Szanowny Panie Marszałku, 

 

na mocy art. 23 ustawy o samorządzie województwa z dnia 5 czerwca 1998r.                          

(t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 1668) składam zapytanie w sprawie przebudowy drogi śródpolnej 

Gądek -  Pokrzywnica w gminie Szydłowo.  

 

Poniże pytania składam na wniosek mieszkańców i rolników z gminy Szydłowo,         

w powiecie pilskim, w związku z zakończoną inwestycją pod nazwą przebudowa drogi 

śródpolnej Gądek – Pokrzywnica, realizowanej przy dofinansowaniu ze strony Samorządu 

Województwa Wielkopolskiego. 

 

1. Jakiej wysokości jest dofinansowanie, a jaki jest udział własny gminy? 

2. Kto ze strony Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego 

podpisywał z Gminą Szydłowo umowę dofinansowania tego zadania?  

3. Czy prawdą jest, że dofinansowanie inwestycji warunkowane jest osiągnięciem 

celu polegającego na budowie zjazdów do gruntów rolnych? 

4. Czy prawdą jest, że w ramach zakończonej już inwestycji nie wykonano dojazdów 

do gruntów rolnych, co bulwersuje rolników? 

5. W jaki sposób rolnicy mają wjechać na swoje pola usytuowane po jednej i drugiej 

stronie drogi?  
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6. Czy zgodne ze stanem faktycznym są informacje, że projekt techniczny 

przebudowy drogi nie zakładał ani jednego dojazdu do gruntów rolnych 

usytuowanych po obu stronach drogi?  

7. Czy w ramach dofinansowania środkami będącymi w dyspozycji Samorządu 

Województwa Wielkopolskiego możliwe było wykonanie drogi między 

miejscowościami bez wykonania zjazdów? 

8. Czy znane są Panu Marszałkowi informacje, jakoby „wykonawca na zlecenie 

Gminy miał dorobić zjazdy po zakończonej już inwestycji, po to aby rolnicy nie 

zgłaszali uwag”?  

9. Czy do wykonania zjazdów potrzebna jest stosowna dokumentacja projektowa?  

 

Powyższe składam na prośbę osób z gminy Szydłowo, które zgłosiły mi swoje uwagi              

i wątpliwości. Ich zdaniem zakończone zadanie nie osiąga celu poprawy dojazdów do 

gruntów rolnych, lecz jest wykonane jako droga między miejscowościami.  

 

 

 

Z poważaniem, 

Adam Bogrycewicz 
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